
Rynek  złota  w  Polsce  wciąż
raczkuje
24 lutego 2019
Jan Fijor postanawia odwiedzić pewną firmę handlującą złotem.
Niestety nie nie wszystko idzie tak jak by sobie tego życzył.
Kilka słów o nowym ruchu Roberta Gwiazdowskiego.
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